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Quincy Housing Authority Garden Policy 
 

In an effort to maintain a clean, well kept appearance, and to minimize tripping hazards 
and obstructions to balconies, yard and lawn care, the Quincy Housing Authority adopts 
the following rules regarding gardens. 
 
There will be no fences or borders allowed at any time. 

Only container gardens are allowed. 

Gardens shall be located in the back of the house, not facing the street. 

Container gardens shall not exceed an area of 4 feet x 6 feet. 

Container gardens will be located so that they do not encroach on neighbor’s yards, nor 
shall they block a path or walkway. 

Only generally accepted flower pot containers may be used. All other containers are 
prohibited. Specifically prohibited are Styrofoam containers, tubs and buckets. 

There shall be no containers or flower pots on stairs or walkways. 

There shall be no statues, personal markers, balloons, banners or other personal décor 
on the exterior of apartments, buildings, balconies, etc. 

No balcony or patio can contain more than one potted flower and this shall be located 
on a small table. Balconies and patios are common areas, and a means of egress 
should a fire occur. All areas of the balcony or patio must be clear and accessible at all 
times. Only one small table, and two chairs, with one small pot are allowed on balconies 
or patios at any time. 
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昆市房屋署園藝花園政策 

為了保持清潔，保持良好的外觀，並儘量減少因陽台，院子和草坪

護理的堵塞擺設而構成的絆倒危險，昆市房屋署現採用對花園以下

規定。 

o 無論在任何時候，將不允許安放籬笆或圍欄。 

o 只允許栽種在盆內的植物花卉。 

o 花園應設於房屋的後面，不可面對街道。 

o 盆栽花卉植物不得超過 4英尺 x 6英尺的面積。 

o 盆栽花卉植物必需被定位，而不會導致侵占鄰居的庭院，也不

得阻擋路徑或通道。 

o 一般只允許花盆容器，其他容器（特別是發泡塑料之容器、任

何不是種花的盆及水桶）均一律禁止使用。 

o 盆栽花卉植物不得放置在樓梯或通道上。 

o 不允許安放雕像、 個人標記、 氣球、 標語橫幅或其他個人裝

飾物在貴公寓、 大廈、 陽臺等外部裝飾。 

o 無論是陽台或露台，最多只可放一個花盆，而此盆栽必需放在

一個小桌子上。該地段屬于一個公共走火警的出口處，因此，

無論是陽台或露台必需時常保持整潔及暢通無阻。再次提醒∶

該處只允許一個小桌子及兩把椅子，和一個小盆栽。 


